
Referat fra felles samarbeidsforum, 19.05.21 

Til stede: 
Berit Anne Bals Baal, SA 
Betty Steinsvik, UiT  
Solbjørg Hillestrøm, privat barnehageeier - Alta 
Kirsti Bahr Liland, privat barnehageeier - Harstad 
Tina Hole, kommunal barnehageeier - Tromsø  
Randi Vorren, RSK Øst-Finnmark 
Astrid H. Berg, kommunal barnehageeier - Kåfjord 
Hilde Schiøll Eriksen, Kommunal barnehageeier – Målselv 
Hege Havnes, kommunal barnehageeier – Senja  
Kristin Ryeng, privat barnehageeier, Students samskipnaden 
Lise B. Øfeldt, kommunal barnehageeier – Lebesby 
Frøydis Steinsvik, privat barnehageeier – Tromsø 
Karen Ellen Eira, RSK Midt-Finnmark 
Else Marie Sem, kommunal barnehageeier – Tana  
Turid Pedersen, kommunal barnehageeier – Hammerfest 
Bjarne Stenersen, privat barnehageeier – IBID 
Øyvind Rognli, RSK Vest-Finnmark 
Ann Lissbeth Vinje, barnehagemyndighet - Harstad  
Geoffrey Armstrong, PBL  
Liv Hanne Huru, Vibeke Gjendemsjø, Rita Hellesvik, Statsforvalteren i Troms og Finnmark 
Børge Eieland, KS  
Hege Riise, Utdanningsforbundet 
 
Forfall:  
Tove Eliassen, barnehagemyndighet - Karlsøy 
Lena Skogheim, barnehagemyndighet – Sørreisa 
Berit Vassmyr, Kommunal barnehageeier – Tromsø 
Anne Jannok Eira, Sametinget 
 
Ikke møtt: 
John Marcus Kuhmunen, Samisk høyskole 
Tove Vibeke Amundsen, Kommunal barnehageeier – Porsanger 
Per-Oskar Schjølberg, KS 
Synnøve Wiggen, Fagforbundet 
Jane Iren Johansen, Innlandet høyskole 
Helge Habbestad, UiT 
 

• Gjennomgang av 
arbeidsgruppens 
arbeid  

Se vedlegg – lysark 
 
 
 

• Gjennomgang av 
mulige modeller 

Se vedlegg – lysark 
 
 
 

• Gruppearbeid – 
drøfting av 
modellene 

Se vedlegg – Referat fra gruppearbeid 1 
 
 



• Statsforvalterens 
holdninger 

Regionkontaktenes rolle i Samarbeidsforum/Rekomp 
Regionkontakter/kontorledere i RSK har en viktig rolle med å koordinere 
Rekomp i regionene og det er naturlig at de fortsatt er pådrivere og 
bindeledd til U/H. Statsforvalteren ser viktigheten å ha felles møter med 
de regionale nettverkene for felles oversikt og erfaringsdeling. Men vi kan 
ikke se at det er behov for observatører uten stemme eller talerett i selve 
Samarbeidsforumet. Det vil selvsagt sendes ut referat fra møtene i 
Samarbeidsforum til alle våre regionale nettverk. 
 
Ivaretakelse av det samiske perspektivet 
Statsforvalteren ser det som viktig å få Sametinget med i arbeidet med 
kompetanseutvikling i barnehagene. Siden de har stor kompetanse på 
området og jobber daglig mot samme mål, vil de kunne være viktige 
bidragsytere. Dermed bør Sametinget ha 1 representant og ha 
stemmerett.  

• Statsforvalterens 
beslutning for 
organisering av 
samarbeidsforum 
Fra 01.01.2022 

 
 

Samarbeidsforumet består av 17 representanter med stemmerett 

 

- Offentlig eier 4 representanter  
- Privat eier 4 representanter 
- Barnehagemyndighet 2 representanter.  
- UiT 2 representanter 
- Samisk høyskole 1 representant 
- PBL 1 representant 
- KS 1 representant 
- Utdanningsforbundet 1 representant 
- Sametinget 1 representant.  
 
Når det gjelder kompetanseløftet og Statped/PP-tjenestens rolle, så 
ser det ut til at PPT blir representert i de regionale nettverkene. Det 
ser ut til at Statped blir representert i samarbeidsforum når saker 
fra Kompetanseløftet skal behandles. 
 
Med denne organiseringen mener Statsforvalteren at vi ivaretar 
tilstrekkelig representativitet, har en hensiktsmessig størrelse og 
det er en god balanse mellom eiere, U/H og organisasjonene. 



 
 
 

• Videre arbeid 
 

I høst-semesteret skal arbeidsgruppen jobbe med langsiktig plan for 
tilskuddsordningen og vil da be om å få oversikt over kompetansebehovet i 
Troms og Finnmark fra 2022 til 2025. 
 
Innspill til arbeidsgruppen med tanke på arbeid med langsiktig plan – 
drøftinger i grupper om «rollen til regionale nettverk i Rekomp».  
 
Se vedlegg –  

- Lysark – kompetansebehov i Troms og Finnmark 
- Referat fra gruppearbeid 2 – regionale nettverk 

 
 
Mandat til arbeidsgruppen 

 
 
Arbeidsgruppen får i mandat å jobbe fram hvordan ordningen skal rigges i 
Troms og Finnmark.  
 

• Statsforvalterens 
arbeid internt 

Statsforvalteren gjennomgår retningslinjene for tilskuddsordningen og 
jobbe videre med å samkjøre de tre ordningene for 
Dekomp/Rekomp/Kompetanseløftet. Målet er felles forståelse og like 
saksbehandlingsprosedyrer hos Statsforvalteren.  
Resultatet blir en langsiktig plan om saksbehandling og forvaltning. Det vil 
blant annet vise en stegvis forklaring på hvordan ordningen gjennomføres.  



Årshjul – oversikt 
over møter framover 

 
 


